
Zápis z jednání školské rady konané dne 11. 10. 2023 

Přítomni: Mgr. Karla Končeková Kvardová, Mgr. Soňa Lenobelová, Klára Cigánková 

Omluveni: Bc. Martin Pražák, Mgr. Lenka Waszutová, Vendula Klusková 
 
 Hosté: PaedDr. Libor Lenčo, Mgr. Bc. Viktor Csölle, Ing. Mgr. Radmila Kosturová, Ing. Eva Zátopková 
 

 

Program 

1. Volba předsedy školské rady 
2. Prezentace Výroční zprávy o činnosti školy za rok 2022/2023 
3. Informace ředitele školy 
4. Diskuse, různé 

 

Volba předsedy školské rady 

1. Mgr. Soňa Lenobelová byla opětovně zvolena jako členka školské rady. Všemi přítomnými pak 
byla zvolena jako předsedkyně školské rady. 

 

Prezentace Výroční zprávy o činnosti školy 

1. Ing. Mgr. Radmila Kosturová a Mgr. Bc. Viktor Csöle seznámili členy školské rady s obsahem 
výroční zprávy. Informace se týkaly základních údajů o škole a vzdělávacích programech. Dále 
informovali o výsledcích přijímacího řízení. Následovali informace o výsledcích vzdělávání na 
obchodní akademii. Další části výroční zprávy pak informují o uplatnění absolventů obchodní 
akademie. Příslušná část výroční zprávy je věnována prevenci sociálně patologických jevů, 
dalšímu vzdělávání pedagogických pracovníků a aktivitám a prezentaci obchodní akademie na 
veřejnosti. 
 

2. Ing. Eva Zátopková pak informovala o části Vyšší odborné školy sociální. Informace se týkaly 
vzdělávacích programů školy. Byla podána žádost o prodloužení akreditace vzdělávacího 
programu sociální pedagogika. Zástupkyně ředitele dále informovala o spolupráci 
s partnerskými organizacemi jako je Slezská diakonie, Charita Ostrava atd. Ing. Zátopková 
informovala o počtu zaměstnanců (16 interních pedagogů a 5 externích pedagogů). Ve škole 
probíhala také evaluace. Evaluace se týkala spolupráce s organizacemi v rámci odborné praxe 
a spokojenosti studentů s předměty absolutoria.  
 
Počet studentů k 31. 10. 2022 byl na denním studiu 119 a na dálkovém studiu 156, celkem 275 
studentů.  K absolutoriu bylo přihlášeno 76 studentů, 69 studentů absolutorium konalo. 42 
studentů u absolutoria prospělo, 27 pak prospělo s vyznamenáním. 
 
Byl také proveden průzkum uplatnění absolventů. 56 % odpovídajících absolventů je 
zaměstnáno v oboru, 10 % dále studuje a jen 3 % je vedeno na úřadu práce. 
 



Další informace se týkaly prezentace školy na veřejnosti a dalších aktivit jako je den 
otevřených dveří, přímá prezentace školy na středních školách, mezinárodní odborná 
konference apod. Škola je také zapojená do mobilitních projektů Erasmus+ a projektu OP JAK. 
 

3. V další části prezentace výroční zprávy Ing. Mgr. Kosturová podala základní informace o 
hospodaření školy. 
 

4. Poslední informace sdělené Ing. Mgr. Kosturovou se týkaly inspekční činnosti. V roce 2022 
žádná inspekce neproběhla.  
 

Vzhledem k nedostatku přítomných členů nemohla být Výroční zpráva o činnosti školy odsouhlasena. 
Bude následně odsouhlasena elektronickým hlasováním členů školské rady. 

 

Informace ředitele školy 

1. Ředitel školy představil chystané změny. Ty se týkají nových webových stránek školy. Rovněž 
bylo představeno nové logo školy. Ředitel dále informoval o chystaných úpravách budovy 
domova mládeže a následném stěhování vyšší odborné školy. 
 

2. Ředitel školy přítomné informoval o novém vzdělávacím oboru na obchodní akademii. Jedná 
se o obor sociální činnost. Čeká se na vyjádření MŠMT. 
 

3. V tomto školním roce již ve škole proběhly kontroly. Kontrola VZP a ekonomická kontrola 
zřizovatele školy. Obě kontroly nezjistily žádné závady. 

 

 

Diskuse, různé. 

Neproběhla žádná diskuse. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Soňa Lenobelová 

 


